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Tid: Onsdagen den 15 jan 2014 kl. 18.00 

Plats: Hos kassör Rolf Elsrud, Ekeby-Almby - Örebro 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Erik Nordlund (EN) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll  
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Tomas Zetterlöv inkommit med fråga via e-post om han behöver skaffa 
tillstånd för tung trafik varje gång när han vill använda tung trafik på 
vägen till hans fastighet samt om det behövs ett tillstånd per fordon. 
 

Styrelsen diskuterat frågan och beslutat att permanent tillstånd till eget 
företag inte medges. Strävan har under många år varit att minimera tung 
trafik på vägarna därav beslutet.  
 

§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2014-01-15 

Likvida medel 

Kassa  2.127 kr 

Postgiro  182.894 kr  

Asfaltfonden 50.084 kr 

Sparkonto  250.173 kr 

 

Obetalda räkningar om ca 5000 kr. 

11 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 2013/2014. 
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§ 6 Vägstatus 

• Inga punkter 

 

§ 7 Övriga frågor 

• Vid behov eller önskemål om att ta ner träd på samfällighetens 
mark bör närmsta grannarna tillfrågas innan beslut tas vilka träd 
som tas ner. Styrelsen har beslutsmandat men bör involvera 
berörda boende. 

• Behov av att ta ner träd vid vändzonen Bläcksvampsvägen. 
Styrelsen för dialog med berörda, RE ordnar utskick. 

• Annelund, ingen ny information. Ligger för behandling hos Nacka 
tingsrätt sedan i höstas. 

• Anders Schakt har kört sönder vägen hörnet 
Aspsoppsvägen/Brunsoppsvägen vilket styrelsen har påpekat. 
Anders Schakt har lovat att åtgärda när vädret medger. 

• Kommande förändring av stadgar bör beredas i god tid innan 
årsmötet 

o Finns regler från Lantmäteriet hur stadgar får förändras, 
dessa måste vi förhålla oss till 

o Motioner skall inkomma viss tid innan årsmötet, stadgarna 
skall uppdateras med detta 

o I stadgarna saknas idag skrivelse hur stadgar får förändras, 
stadgarna skall uppdateras med detta 

o JH tar fram förslag till ovan två förändringar av stadgarna 

• Saknas skylt ”gäller ej fordon med tillstånd” gällande 4t skylten på 
flera vägar 

o Översyn av skyltningen bör göras till våren 

• Ändringar genomförda på blanketten för tung trafik 

o Ändamål tillagt 

o Ytterligare kontaktuppgifter tillagda 
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• Diskussion kring förslag att avgiftsbelägga återkommande tung 
trafik 

o Enstaka transporten under begränsad tid = nuvarande regler 

o Återkommande transporter över tid kostar 3000kr/år, avsätts 
till förbättringar på berörd väg 

o Inget beslut tas, styrelsen kommer fortsätta diskutera 
förslaget 

 

• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o beskrivning  
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2013-2014 
accumulerat  

Ordförande 0 3 

Kassör   

Sekreterare   

Ledamot1 (GG)   

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (ST)   

Suppleant2 (EN)   
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§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 9 apr kl 18.00 hos Rolf Elsrud. 

 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


